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Qian Cao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Cao interned in the Administrative Adjudication Tribunal 

of the Supreme People's Court of China. 

Mr. Cao specializes in dispute resolution, including litigation and domestic/international commercial 

arbitration.  Mr. Cao has assisted in litigation and arbitration cases related to sales contracts, 

investment agreements, equity transfers, aircraft lease contracts, and other commercial disputes. 

EDUCATION 
Mr. Cao obtained his Juris Master (Chinese law) and Juris Doctor (U.S. law) degrees from Peking 

University School of Transnational Law in 2020.  Prior to that, Mr. Cao graduated with a Bachelor 

of Arts degree from Beijing Foreign Studies University in 2016. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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曹潜 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

在加入汉坤之前，曹潜律师曾在最高人民法院行政庭实习。 

曹潜律师的主要执业领域为争议解决，包括诉讼和国内、国际商事仲裁。曹潜律师协助处理

的诉讼或仲裁案件涉及买卖合同纠纷、投资合同纠纷、股权转让纠纷、飞机租赁合同纠纷及

其他各类商事纠纷。 

教育背景 

曹潜律师于 2016 年获得北京外国语大学文学学士学位，后于 2020 年获得北京大学法律硕士

学位和 Juris Doctor 学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


